
Rrk-möte 30 januari 2022 

För en gångs skull blev årets första möte av tidigare än aviserat, och det var Martin Heinrich 
som bjöd oss till sammanträde i Flisby missionshus.  
 
Efter sedvanlig blankettbedömning pratade vi om de förändringens vindar som blåser inom 
rapportkommittévärlden. BirdLife Sverige har lyckats värva en engagerad Nrk-grupp och 
skapa ett eget intranät där Nrk och olika regionala kommittéer enklare kan dela information 
och föra diskussioner. Vi försöker anpassa oss (det diskuterades en hel del!) efter ett antal 
nya riktlinjer som arbetats fram: 
 
1. Bedömningen av rapporter ska påskyndas om möjligt, om fotografier finns knutna till 
observationer på Artportalen ska de kunna bedömas utan blankett. Vi ska försöka göra 
månatliga sammanställningar av sådana fynd för snabb bedömning.  
 
2. Landets Rrk-grupper ombedes att ”städa upp” i Artportalen när det gäller felaktiga 
rapporter och begära in blanketter på kraftigt avvikande observationer av t.ex. osannolikt 
tidiga fynd av tropikflyttare. I första hand får ansvarige för respektive artgrupp ta hand om 
sina arter och föra en dialog med rapportörer och/eller lägga till en blankett.  
 
3. Vi kommer att titta över Artportalens valideringsverktyg och göra uppdateringar i 
systemet. Vi hoppas att nya funktioner i Artportalen kommer att implementeras för att 
förenkla Rrk:s arbete, flera idéer har lagts fram. 
 
På förra mötet beslutades att blankettkravet för kustlabb utanför Vättern försvinner 2022. Vi 
bestämde oss idag för att även slopa blankett för obestämda labbar i hela länet, men att alla 
labbar bestämda som obestämda givetvis ska redovisas i årsrapporterna.  
 
Nästa möte är tänkt att äga rum i augusti. 
 

/Samuel Hansson    


